
i

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

• • 4
strawberry area there.

Q And his speech was just gmeeaaiy a campaign 

type?

A His speech was just a campaign speech. Jesse 
Unruh ws in the car, and all the local politicims, and 

that’s the--
Q How big a crowd did he have that day? Just a

rough estimate.

A Oh, I wouudn’t say that he hOd-I-I really am

not a very good estimate on crowds. I don’t know. I would 

say that he probably had 10,000 people. Xfws not in my 

estimation a large crowd.

Q From your experience In travel!^ with the Senator 

and so forth, the crowd would be shall we say normal to what 

a crowd would be for a campaign speech? Anything unusual 

that struck you as being difeeeent?
A No, I would say jit was not as big. It was a 

quiet crowd. It was a family crowd.
Q How long were you there?
A Oh we were probably there haf hour.
Q And there again referring to the schedule, did 

you arrive at the time the schedule showed?

A I don’t reca.1, but I would say we never arrived 
anywhere on time because we were always late. And I would 

say we were deeinitely later here, too. The plane always 
came in an hour or so late.
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Q You say you remained at the festival for half 
an hour*?

A I would say we were there half an hour. Then we

went to Disneyland and it was late afternoon. We had tried 

to get a helicopter to take him from Disneyl^d to the 
Ambassador that day, but due to the fog conddtions we drove.

Q Disneyland was nothin more than .Just a **
A That was-that was a bit of family politickng

with the children because there were families there and kids, 
and I woHd say that was—and his children with themselves. 
That was the purpose of Disney],and.

Q There again at Disneylwid did everything appear 

just Ike, shd! we say, a normal day out at Disneyland ♦* 
nothing unusual?

A I did not go Hl around with them mrseef. I 

went and got something to eat. And—but as far as I could 
see, there was no unusual activities.

Q Instead of me asking you each and every tme if ,

southing in your own mind now is Hl I'm concerned Mth 
appeared unusal to you at any tme or at any stage, .just 

brirg it up no mater how idsigdLfCcadt as long as it was 

unusuH to you, as we go though We whole ltdneauy' there. 
You stayed ft Disneyland approximately how long?

A Oh, we were at Disneyland, I would say, a couple 

of hours.
Q Do you have any idea what tiae that was when you
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left there? 

A No, but it waas-it waa—it started, getting— 
towards dark. , 1 really don’t 'know because I didn’t bother 
to keep time—of tme or schedule, but I would say it could 
very well have been early evening when we left;. It was 

Just getting dusk, so it must have been around seven o’clock. 
im not really sure.

Q Okay, fine.
A Six, seven.

Q Then you drove from Disneyland— 
A Directly to the Ambassador Hotel.
Q You arrived at the Ambassador about what time?

A WeH, it was a lot later than 6 p.m. It was

probably—well, it gets dusk—dark now ** that time around, 
I would say, probably close to eight o’clock, seven o’clock, 
eight o'clock—I’m really not sure.

Q ** lets see, you arrived at the Ambassador at 
8 p.m.?

A Eight p.m.

Q Did you leave the family off?
A We switched cars en route, and the children were 

taken to—in another car to the Beverly Mils Hotel, and— 
Q Did you stop for d^er en route or-- %
A We stopped—no, we stopped out on the highway 

after we left Disneyland and tnrnsfereed the children into 
another car. Now, the only unusual thing there was the

Form 618 (R-3-41)



1

2

3

4

5

6

7

8

driver of that car was not known to—ie want one of my 

men. Apparently the Senator question^ who he was or didn’t 
—he didn’t care for him in some way or other and had one 

of the—my men cnudn’t be spared because they had their

own cars. This was not one of our cars. It was somebody 
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the man’s car, and I really don* t know what happened to the 
man that was driving the car.

Q And they stayed at the Bevvery—
A 1 think ab the Beverly Mils Hotel. And we

proceeded onto the Amaasador.'
Q DO you remember approximately where the transfer 

took;pace? ! / '
A Oh, I conuidn t recall -except it was stUl in 

Orange Comity* I wmd say it was ten minutes -outside 
Disneyland*

Q You went out on the Santa Ana Freeway?

A We-no, we were not on the leeway, We hadn t
reached the feeeway yet. We were going down-woi, I don* t 
know; is it Orangethorpe? It was one of those .streets 
going to the freeway.

Q Would you say between Disneyland! and the freeway,
an on ramp.

A Somewhere. If I’ve got the right transfer. We

did it a couple of times during when the childron were ha*
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Q Okay, then the transfer took place, and you drove

on the Santa Ana Freeway to the Ambassador area,? Tell me 
what occurred when you arrVed back at the Ambassador?

A Nothing. We dropped them and that was the end

of that day.
Q Them, you mean Mr. and Mrs. Kennedy?

A The whole party.
Q Oh, the entire party.
A See, we—I wasn’t didvlrg them separately. We 

were in convoy. We had .eight cars and three 'buses and 

mtorcyde escort and a station—a -couple of station wagons 
which were the entourage at a.1 tmes. Now only on about 

time occasions did I have one alone, which one will be 

coming up here shortly*

Q You did not remain at the hotel once they 
departed then?

A No. We just dropped them and that was that for 
the night;. I would say we probably didn’t get back to toe 

hotel untol eight or after as I rocOl.
Q 'Between 8:00 and 8:30?
A I would say after eight. Now whether it was 8:00 

to 8:30 I couldn’t ten’. I .think It was probably a lot 

later than that.
’ Q From 8:00 to 9:00 p.m.r

A Wei, the next morning which was Monday, we

obviously, according to this, I don't remember, took hm
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to the airport for San Francisco which its probably exactly 
what we did. It probably pretty much follows the itinerary 
except; I have a feeing that we—he got up early, and we 

left etailer than 10i30»
Q Whitt airport did you take him to?
A j-X—he West Imperial gate of .international,

I think. Now fa not redly sure, It could have been 

Burbank. I don't remember we were in and out so many times,
Q Who did you pick up that morning;? Did Mrs. 

Kennedy come along;?

A Yes, I believe she did. It would have been—
-yes, it was she and her husband and—

Q Chiton?
A No children. I never saw the children again 

untl—I don’t know that I saw the children again,
Q And at this time the staff came along also?

, A The whole—the whole staff.

^ So you drove them to tie airport, and of course 

he boarded the plane and left.

A Then we had the arrival in Long Beach. I’m 

assuming ths is correct;, and—
Q We sttll on the 3rd now?
A We’re on the—we're on the 3rd of June. Ths is 

correct. We—we went from there, picked them up, and fre® 

there went to—
Q Whitt time does the itineray show?
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A It shows 3 p.m(j and i would say that we were 

running very late there. I would say it was closer t© four 
o’clock.

Q And that was at long Beach then?

A At Long Beach. Now it could have been that we— 
I know that the crowd had been waitirg there for us. So if 

this is the itieexw., we were running late, too.
Q Okay.

A He made a speech at Lincoln Park to a group.

Q You picked him up at the airport and drove to 
Lincoln Park?

A At the Long Beach Airport, we went into Long Beach 

itself to Lincoln Park and made a usual speech*

Q How was the crowd there?
A The crowd there was quite—it was a good crowd. 

It was more than aver*age, made upofa lot of youth and a lot 
of older people* It was a typical Long Beach gathering, 
shill we say. There were a few hecklers in the crowd. I— 

at this point I had been holding his amplifier, and which 

held his microphone right by him, so I had been on that 

occasion and several other standings—he was on the hood of 

the car standing right next to them* So I noticed he was 

very weary that particular day; and in looking around tie 
crowd, there were a number of hecklers that wer*e heckling 

him there i.n Long Beach*

Q How long did that speech Ust?
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A Wil, I don’t think we were there—we were there 
longer than the period hen, 20 minutes here at stop; I would 

say we were there at least a haf hour. And from there we 

proceeded to Central Avenue, and we went through Waats— 

1 guess that was Waats that day. And there was nothing 
unusual there at a.1 In Watts. The—the crowds were very 
good. The only unusual incident was one fellow was Intoxi­
cated, got o’ tte hood of tte car, so it made it difficult 
for us.

Q Going through Wats you went through a procession
or parade, you might say?

A Yes, we went right through. All of us were in 
precession.

Q Did you stop at all in Watts any tm»?
, A We stopped on the street to--Twa few words.

Q This wasn*t a prepared type of campaign speech

11^ you had say at the Strawberry Festival?
A I wouud—no, I would 'say no that it was an off- 

tW-cuff rule fvee-minute speech to my millleito©n. These 

wore madn often along the route. We would stop the car
only because the crowds were so heavy or so pressed against 
tte car that we pradcsny—it was expected that at a 
large crowd that he wanted to make a speech. He alio 
wuld stop every time we saw nuns. He would stop and shake 

hands with the nuns, That was always done. So after going 
through Wates which for my own observation was much more
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orderly than we read in Life and L.A. Times and plaices Ikke 

that; it was no probeenn I didn’t see the ghetto nyself. 

I suppose it.’s there. Then lets see, hie had us go into 

the Venice area. We went to the Venice area.
Q That was directly after you left the Watts area?

A Directly on tile fee-way to Venice.

Q Do you have any idea what time that was you left 

the Watts area to go to the Venice area?

A Well, we were heading down to Venice in late

afternoon, and I would say it was close to five o’clock, 
six o’clock. The end of the afeennoon. It was somewhere— 

I would say at least probably after five. And what tine 
does it say we were supposed to be there? We were supposed 

to arrive in Venice at six, so I would say it was probably 
six instead of five. I know the tog was rolling in, and 

it was getting cool, so it was late afeennoon or early 

evening; and as we were always running late, it was probably 
after six.

Q Okay.
A And it was the same procedure there going through, 

they—a stop for street side—a few words. Nothing unusual.

Q He made his fiee-minute speech?

A I (sic) made a fiee-minute speech. We had the 
local—we!l, the only unusual thing 'in that particular •rdde 
was that somebody had put a smll colored girl into -the 

car, and she rode with us Hl the way to Venice. And finally
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outside of Venice about, they took her out and put her in 
another car. I think the Sons of Wa?s took her back to 
Watts. Mr. and Mrs. Kennedy were qute concerned about what 

the nether—woudd wonder where her child was **

Q The child was put in tie car. This was during 
youu—

A This was during the 'motorcade going through 
Watts when the child was put in the car or fell In. I 

imagine she was put in, anyway she ended up there. So we 

stopped—did stop on the road to fake her out, and I think 
we got some hot dogs and soft drinks, beer, for various 
people around Un the cavalcade* so then we continued the 
motorcade on to the airport, West Imperial, and he departed 

for Sacramento where I know he was late departing there f°r 
his rally* We stayed right there. We went out and had 

dinner, stayed at the airport and picked hm up again tMt 
evening.

Q Wat tme was it when he caught the flight?
A Back?

Q No, foom International to San Diego?
A Wei, the meeary says 7:30, but I would be

Incined to say it was closer to eight o’clock or after.

Q And then you remained at the airport?
A We remained at the airport, and he came back

well into mdrdght. It was very late. , As a' miter of fact, 
every time he arrived, he was an hour or so late.

Form 618 (R-3-4)



“ W 14

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21 

. 22

23

24

25

26

Q The itinerary says he was supposed to arrive 
at--

A 11 p.m, but ttat's—this -is much later than 11.
Q 12:30?

A 12—1 o'clock, somewhere li there.
Q From the airport you went to his Malibu location?
A So what we had here ils—so what we had its he 

arrived at the airport again from San Diego and was very 
tied, extremely tied, and I don't think he felt well. I 

took- both he and his wife alone, separately, to the 
Frankeiheimer's house on PacCfic Coast Highway in Mrlibu.

Q You said you took them alone separately?
A Our car was alone. We had no escort. We had no

other people.
Q But Mr. and Mrs. Kennedy were with you?

A They were with me, and there was no accompanying 

people in tie car or in convoy with us.
Q This decision not to go to the A^assador but to 

go to this Mnlibu location—
A I think he wanted to rest. He had been there 

once before not—not in—he had been at the house once 

before, but he didn't stay there.
Q This was proposed to you then at the tme at one

o *ciock in the mooming, stall we say?

A Yes. Yes, we were just told that he was going 
to go to Ma.ibu inseead of the Ambassador Hotel. ,ActuaHy,
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he wanted to rest and get—nrd take the following day off.

Q Si you took him directly foam International to
Mr. Frankenheimer’s home?

A Yes.

Q There was no dinner stop or anything?
A Wei, I would say we arrived there close to one

o’clock in the morning, I think, on that particular night. 
.I didn’t get home until quarter to two or someehing like 

that. We were always running latte, so if you'd just added 

an hour or two on there, ail the iinnerary, you would be a 
lot closer to it.

Q And you left him off there, lets say, between 
1 and 2 a.m.? On the morning of the 4th?

A Brought their bags in, and that was that. Weei, 
on Tuesday,, the 4th of June, we—he didn’t do anythirg ail 
day. He stayed out there, and there was a ittte bit of 

confusion about pickng him up.
Q Why do you state that he stayed at the Franken- 

heimer's all day?

A wm, as far as I know he did. He—he personally

told me that he slept most of the day.
Q This was when you picked him up on the 4th?
A Yes, that afternoon or evening, so the only

reason I say that is as I had said to him when he came out
—we brought three cars out there to pick him up, and he
came out and said—he looked—he didn’t look wem. I didn't
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-------------- ------------------------------------- ---------------------------------

think he looked well. He leaked sort of flushed, and I said, 
"Did you have a good night's rest, Sector?" And he said, 
”Yes,” that he had actually slept moat of the day. Then Mr. 
Frankenhelmer came out and said, ”WeH, why don't I take 
you in my car, we*11 go in my car and Mr. Weston can take 

Mrs. Kennedy" and his wife. so they went off in Mr. 

Frankenheimer’s car.
Q Mr. and Mrs. Fankenheimer?
A No, no, just Mr. Kennedy, Mr. Dutton, and Mr. 

Frankenheimer.
Q What time was this?
A Oh, I would say that was-*
Q Let me go back with you one second. You mentioned 

that Mrs. Kennedy and Mrs. Frankenheimer—this is what tmie 

now?

A WH, to give you a blow by blow, we were not
going to go out to pick them up. One of the staff members 
had arranged to go out and introduce somebody to the 
Kennedys and brng the Kennedys in, and we were told not to 
do it. There were always pnlitcal staff member# trying to 
get in the -front seat or get close to him or have the smile 
of political fortune placed upon them. So being used to 
this sort of thing, I Just tcok it with a grain of salt, and 

we waitedj and I checked up and found that Mr. Kennedy was 

not going to arrive with this indivddual, that we were 

to take them and go out and get them. And that's when we
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proceeded, and I woUd say it was probably around close to 
seven o'clock.

Q P.M.?

A P.M. We had to—it was either six or seven 

depending on when the rally startled, and that hour was a 
little confusing to me. I think it was closer to seven 

o'clock, 6130. About 6:30.. We took Mrs. Kenner's dress 
out t° her. We waited. Mr. Kennedy—Senator Kennedy came 

out, and he departed with Mr. Franikenheimer. And the only 
unusual thing that I coldn't quite understand and still 
don't to this day is instead of going south on Pacific 
Coast Highway to the Santa Monica Freeway and to the 
Ambassador Hotel, which is the direct route, they went 
north.

Q From Mr. Frankenheimer’s home, codto’t you go

north and hit Maibu Canyon and go over that way?

A I suppose you could. To me that was a long way 

around, and I guess that's what he did. I don't know, but 
we thought it was very strange, but it is an indirect and 

longer route I would say.
o In your vehicle you had Mrs. Kennedy and Mrs. 

Frankenheimer?

A Then Mrs. Kennedy came out with Mrs. Franken* 
heimer, and I took turn in my car. She was very nervous. 

We were running a little late. She wanted to get to the 
Amasssoior by 8:15, and I believe it was 8:00. It wass^
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8:15, it was 7:15--but whatever it was, we went in In record 
speed of which I was afraid we were going to get caught. 

But she said, "Cant you go a little -faster?" And I says, 
"Well, I can go a littee faster if you pay the ticket.” 
But we did go jin and we didnt get caught, and I guess we 

must have made it in half an hour fom Maibu. And we got 
there at exactly ten minutes after eight* It waas’t eight, 
it was seven, but I think it was ten minutes after eight 
because the proceeding started at 8:15, and that was what 

she wanted. And I said, "You got five minutes to go." My 

other two cars took in George Plimpton1and the rest of the 
party that was there at the house.

Q Was Mr. Framkenheimer and Mr. Kennedy at the 

Ambassador when you got there?
A They were already at the Ambassador. I believe—

I didn’t see them. I never saw Mr. Kennedy again until he 

made his speech.

Q After lettnig the party out?

A I let them out, and the other -people ail went
in and upstairs to where I believe there was a dinner, and 

we then stayed and got passes and so forth and so on, and 

I just—we ate. And three of us, there were two drivers and 

msstf> and some of, the staff were with us, and we just 
went in and spent the rest । of the evenilng Un the .room—in 

the Embassy Room outside and all around waiting unil the 
election was determined and he made his speech. Now I
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didn*t—wlen he came down into the room, I Heft.
Q Into the Ambassador Room-Embassy Room, I mean?

A Yes, I left and went out to mne the cars up. 
There were three of us; and as I usually did, I puhd his 
car in font of the Ambassador Hotel door. We put the two 

other ones there, too. Because after his speech, he was 

going to, I believe, Hook in on the other room downstairs 
and then he was going to go to the Factory-. That was the 
word that was passed cut to me that a party of approximately 
30 would be going to the Factory for an after election 
party. The car had the aorio broken off during one of the 
trips—I guess it was going through Watts, and—

(Break tn tape)
Q So what were the-when were we? We—oh, yeah,

we got the aeria find because they' wanted to hear tie 
motion returns, so I had the door open—I had the radio 
on so I could hear the speech, basically so I knew when it 

was over because I kne when he was coming out. If we 

knew when he was coming out, we would start the cars and 

try to get people away from the car. so siting in to 
seat, I heard somebody say, "Is there a doctor in the 
house? Gelt a doctorl" And I thought somebody had fainted; 

and at that same aomnt, out came a group cf men carrying 
an ’^dividual who Icoked Hike he was having an epileptic 
fit or something Wee that. I saw no blood. I saw nothing. 
I thought that that was the situation* They rushed him
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past and said, "Get a tiaXL! Get a taxi! Lett's get him out 
of here/’ So they departed, and I was still sittng' there, 
and I heard on the radio somebody say, "Give the Senator 

air.’ Stand back," or "Get the doctor!" And ttenI realized 
there was more than just this; and several of the staff 

meters who were with me, because we were all wO.ting 
together, and I said, "There's been some sort of an accident 
inside." And at that point the police arrived. We heard 

the sirens arriving. Somebody called the police, and so 

we—and then the aribOlance arrieed, so we backed the cars 
up—I backed my car up into the corner between the kicchen 
door and the front door; and -from that point on I guess 

you know there's nothing I can add as far as I .myself is 
concerned. We—I went over to the ambiance, watched them 

bring him out. m my estimation he was unconscious, and 

his wife got in the back seat—in the back of the ammance 

with him, and Bil Barry got in the front and off they went, 

and the rest of the proceedings with people coming out, I' 
coradn't get out wseef. We coiuidn't get the car out, s© 

I sat -there for an hour or more watching the whole pro­
ceedings.

Q You feel it woOld be of any—
A No, the only thing—the only thing that puzzl.es 

me unusual the evening of the assassinatoon, before the 
ambulance came and when the first police arrived, I had 

justbacked up and a group who had—were standing there said
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to the first officers that arrived, the man ran diown to the 
back of the parking area around the west end of the hotel, 
under the—wider the fenced kiCchen area, the back end of 
the driveway, around that, goes out to 7th or 8th Street, 
whatever it is, Which led me to believe that somebody had 

run out of the kiChhen door that I was near, and had run 
west along the drie^way around into the back of the hotel 
to the south of the hotel. The police went in that direction 
as far as I could see. By this time there was so many 

people gathering I never did see how it ended, but this was 

one thing I never heard of or in the paper, or anybody ever 
mention it again; so I only mention that as southing I 

observed and I never heard anything else about, if tiere 
was any other activity.

Q You personally didn*t see ths person they were
referring to?

A I didnt see anybody .core out. There were too 
many people standing around. We were all standing there, 
but apparently somebody did, and that he, or they, I forgot 
which, ran down there and pointed; and the police -looked 
down there, and I believe two of them took off.

Q Is ths the very first police car that arrveed? 
A Yes, ths is the very first group of police 

that arrived. I had Just backed my car up and—and I never 
heard another thing about that aspect; of it. Now shortly , 
after that they brought Sirhm Sirhan out the front door, and
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I must give them credit, they got him out there in two 

seconds flat, pushed him in the car, and the crowd started 

pushing the car, banging on it, and the driver, the policenom, 

shipped the car out of there faster than you could say go; 
and then the rest of us—that was the way it was.

Q Fine.
A W-I would say about four o'clock we were

alerted here that we would need cars and drivers for staff 

and family arriving and so forth and so on.
Q You are speaking of four pm on June the 5th?
A Thereabouts, late aftenooon.

Q Okay.

A And I was here until foe all day wnil approx- 
mtely eight o'clock that night getting the cars, getting 
the driver's, dispatchig thee to the hopptau At about 
7:30 or seven o'coock I was c^ed-I was ordered to get a 
hearse. I called Pierce Brothers and ordered the hearse. 

I questioned the man that ordered the hearse, Peter smth, 
and I said, ’Wei is--is it—did he die? Is it necessary?” 

And he said if-he didn't say yea, and he didn't say no. 
He said that it's pretty much over, get the hearse ♦* so we 

brought the hearse. They did not want We hearse at the 
hospital to add to the confusion, So we out the hearse on, 

I bdeive, on 6th and Kingsley-the corner of 6th and 
Kingsley,

Q ' Now you are still speaking of the night of the
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hearse I would say eight-eight to nine o’clock and meet 

the hearse there at that spot, and we decided the Pierce 
Brothers Mortuary was as close to the hospital on the south 
side as we were at that point on the northwest aide, so I 

dispatched the hearse back to,..Perce Brothers, and -they 
stayed there on alert to come to the hospital when arranged.

Q What legation was this particular branch of

Pierce Brothers? ' 1
A Pierce Brothers 720 West 'Wadhngton Boulevard.

The man that I discussed this whole thing with was tie vice 
resident named Leo Harris.

Q This was where the hearse came from, from where 

the arrangements were, but you said you parked it?

A I parked it—I had them park it at Kingsley and 

6th Street on the northeast corner*
Q At this time the Sector, as far as the general 

public, was still alive?
A SupjpoaecdLy, Supposedly* I don’t know that he

was or wasn't. My opinion its that he probably died on tie 
operatng table. From what I gathered, but the—there was 

enough concern about it in the early evening that he was 

either dead or practically to have that hearse there. Now—

Q You mentioned that you spoke to a Peter Smith??

A Peter Smith was tie advance man working, I
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A Jerry Bruno. Wo was the man, I understand,
that'# wittag a hook. Jerry Bruno had called me originally 
in the easy evening and asked me to come to the hospital to 

set up more or lees a command post to dispatch the cars, 
get everything prepared. I di&nt go and said I saw no 
reason for me to go to the hoappta and add moire confusion. 
I sad I had al my records, am my activities, everything 
was heje in my office, and I could serve them much better 
by staying right here in my office which I did until about 
nine o'clock when I went for the hearse. so form that 
point— ■ ’

Q You went to meet the hearse?

A * The hearse, yeah, and then I went to the hospital 
nt that wint, sent t^ hearac back to Woet Wahlnta, 

proceeded to the hosp^a where we actually just sat the 
rest o tte night tad' then at about-w dispat<hied a few 
care to people, then about, oh, I woiad say two o'il<ck, we 

de«l<ed taere wurnnt going to be any more activity-
Q Let me stop you at one point. Wen you said

»even o^look in the morning, you talking about--
A Two o'clcck,
Q Two o’clcck, You are talking about June the 6th?

A June tte 6th, tte night he died or the Arning 
he died.
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Q June the 6th is wlhm—**
A Yeah, the folKwing morning after midnight* I 

would say around two probably, we all departed.
Q Two a.m.?

A Somewhere, two or three in the morning. We went

back home, and then I got a cUl—I hadn’t been in bed more 

than a half hour, an hour, I got a call that he had died.
Q What time was this about;?

A This, I would say, was probably around 4t00, 
4*30 in the morning. When was the announcement made?

Q According to Lt. Pena it was about nine o'clock
in the miming of the 6th.

A But it wasn’t made.until after breakfast.
q **

A Wei, at about 4*30 he had •* and we were to get 
back to the hossitai with ail the cars and start making the 
arrangements because the body was going to be taken at eight 
o'clock in the morning to the airport.

Q Who called you **

A Wei, now I've forgoteen. I think it could have
been Pete Smth again. He was the one I was in contact with. 
Or it could have been Murray ^chtel who was one of the local 
boys here that we were dealing with. Murray Richtel and if 

I recaail by either Nagin, Richtel, or SMth. I forget which. 
And we proceeded back to the hossital, and I asked at the 
;me naturally when I was called about the hearse, and 1 was
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advised that somebody—ud I don’t know who It warn—I 

suspect it could have been Jerry Bruno, knowing his tempera­
ment, cancelled our hearse because apparently Mr. Harris had 
advised the coroners of his—of 'the pending death of the 
Senator which its legal, and he asked me about it when I first 

ordered the hearse and I said that I was told by the Kennedy 

staff not to divulge who the hearse was wuS-ting for and 

nothing about it. Wil, this isn’t exactly legal, and I 

did tell Mr. Harris because he wasn’t going to bring a 
hearse out for nothing without knowing anything about it 

and no report to the coroners office* I said, "Its highly 
confidential. We do not want anybody advised or knowing 

about it*" I said, "Its for Senator Kennedy, and we do not 
wait you to contact anybody unil actuary we know that the 
hearse wil be put to use,” and apparently they disregard 

that, and Harris did call the coroner •• office and reported 
the death prematurely, I assume; and the coroner called tte 

hospital and the—whoever received the call or up on the 
staff were very irate that the death had been reported out 
to the public, shd! we say, and they cancelled tie Pierce 
Brothers hearse and got another hearse, which was sort of a 
little temperament situatoon that was rather prevalent in the 
Kennedy staff, so, that was the end of Pierce Brothers.

Q Ths was through their own rrranlemlnt?

A I never saw the.hearse util I saw it the next 
morning leaving loaded with the coffin, I had nothing to
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do with that hears?, and I don’t know who did so that was 

the end of that. We did not go at eight o'clock, and we sat 
and waited and waited until we got up to, as you well know, 

in the afternoon. There was mass confusion. The FBI or the 
Secret Service took over from us. I was a little disgusted 
with their—their gruffness, their rudeness. I don’t .know 

who it was, whether it was the Police Department or the 

.Secret Service or who, but anyway, whoever came in ail of a 
sudden the body was dead. There was no more fuss to be made. 

I suppose they were concerned about the Hees (sic) of the 
other members of the family, but those of us who were running 
the thing, what I considered satisfactorily, and the staff-- 

the Kennedy staff, were ail sort of-weU, .a.1 hen broke 
loose and nobody seemed to know what was going on any more. 

The Secret Service cars were then brought in. They were 

loaded with their drivers, their cars in the—on tee south 
side of the hossitOU We had ours on the north side of the 
hospital with a limousine for the family which we got. The 

press, the public, everybody, was out on the north si.de; 
and even some of the staff didn’t know where things were 
going to happen. The hearse drew up in the south side, and 

then the L.A. police took over and the mitorcycl.es, and it 

was just—teey went out of the north side, and everybody was 

mating on the south side; so we ended up taking tee staff, 

famiy—I took George Flmpton to the plan, and--
Q This was now still on the evening of the--
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4 A The 7th. The wmirg of the 7th, I'm talking
5 about, and the afternoon of the 7th for the departure. There
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was nothing unusual other than confusion*
Q In the afternoon was when you drove out to tie
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airport with what, members of tie sUff ?
A Yes, in the early afternoon after Iwch, we all 

went to the airport; and there was, once again, a lot of 
confusion about baggage and luggage, and I discovered my®ef 
that much of the luggage for certain people, Mrs. Mrtin 
Luther King and the Kennedy personal, luggage, some of the 
stuff hadn’t even been—wasn’t even on the plane. It was 

sitting in convoy because security of the airport wouudn’t 
let them cut on the fed. So I got that fled, and we all

.17 proceeded to the plane. Really in tie nick of tine because 

18 about ten minutes later in came the Secret Service cars with 
19 the family, and departure was ■mmtdllte, which was the end
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of the thing as far as we were concerned.

Q Wat time was this?

A I honeetly don't know. I would say it mist?

have been around -three o'clock Un the afternoon* I think 
I got back to the office here at four; and, therefore, I 

would Bay somewhere around tiutt in the middle of the ^t^-
noon. I think that covers tvtrythiilg.
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MR. WESTON: I’m Just going to say this is the 
end of a—an itinerary interview covering the Robert F. 

Kennedy activAtees from June 2nd to June 7th. Being inter­

viewed by the Los Angeles Police Department on our part in 

the daily activAtees.
Now, I want to add to this tape the activitess con- 

ceming tie payment of tie bill. For the record, we have 

wattem to the Kennedy for President CrImmtten at 2000 L 
Street Northwest, Washington D.C,, to the attention of 
Helen Keyes, our various bills covering the period of 
services rendered. The total bill at this particular tine 
amounts to $11,715.72. We have to date paid all of the 
drivers and have a balance due, and payment due, the Herts 
Truck Rental Organization of $592.45. Airport Transport, 
or ratter-yes, Airport Transport, $2,699.67, and tte Hertz 
Car Coloration, $2,210, <9, or a total s*m owing and 

1 amounts to be paid to these three above of $5,439.21. We 
detemted that probably our profit in the oveeaai activity 
of the period would run slightly under a thousand dollars 

Probably a lot closer to $500. She probUm we’re now ^n- 
fronted with is capptalizatoon to carry these particular 
r^thUidlIg; bills for Hertz Corporation, Airport Transport, 

who is a cUent of ours and has not given us any toiness 

since we started owing this amount of money, although we 

don’t feel it has anything to do with it. It possibly 
could, and Hertz Car Corporation wl n^t wan past the 15th
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of this month. I have promised payment by the 15th, and 

therefore Will have to either? take a loan Xoom the bank or 
sell stocks to cover these bills. I have contacted the 
Kennedy for President Coimittee and will put on tape the 
recording of a teeephom conversation which can also be found 
in the Kennedy file. The recordirg went in this fashion:

D. W. will be mysXf. Mr. B, the individual in the 
Kennedy Headquarters. im teeephoniig Waashrgton. We got 
a hold of a genteiman who identified hmsse.f as Mr. B. This 
certainly sounded Hie a flctitoous name to me. The conver­
sation went as follows:

"Mr. b"? .

"Yes."
"I am Mr. Weston of Weeton’s VIP Service in

Los Angles."
"The VIP Service"?
"VIP Service in Los Angeles, yes. And 

we’re a little confused out here yesterday 
when some rumors went around that Mr. Kennedy’s 

estate would be locked up for a year by the 
probate couut."

"Mr. B: wh, that’s a rumor. We 

don’t see it in the pa peer."
"Mr. W: No, but it was."
”M?. B: Thet’s a rumor."
"Mr. W: Goring around hen. Jerry
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Bruno, as a matter of fact, stated it."
"Mr. B: Jerry did?"
"Mr. W: Yeah."

"Mr. B: Jerry better clean his nose."
"Mr. W: And we have a bill for eleven thousand 

some odd dollars which I have to get a bank loan 
to pay these people off. Do you have any idea 

when it would be paid?"
"Mr. B: All the hills were transferred to 

the New York office."

. "Mr. W: I see."

"Mr. B: And they are being paid.”
' "Mr. W: And they are being paid now? All 

the correspondence that would have gone to Miss 
Keyes would be now going to New York?"

"Mr,. B: Okay."
"Mr. W: Thank you."
"Mr. B: Goodbye. Goodbye."

MR. WESTON: End of that conversation. Since
then we have sent correspondence, statements, and I have 

made a teipphone can to Mr. Dick Corbett, c-o-r-b-e-t-t, 

of 20 hundred Park Avenue, Room 3021, teepphom 212 TN 

7-4900, givirg him the total amoount due of $11,715.72. I 

reached a woman in the office who indicated that she would

call me back that afeennoon regarding our hill. I atm now 

going t;o make the teepphone conversation or rather the
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telephone call again, because we have just not received any 

information or call back* I must pay my bills by the 15th. 
And therefore, lets see what we can get on tie tetephont.

(Sound of phone rngixg) 
.FEMALE VOICE: 6-4900.

MR. WESTON: Is Mr. Corbett in?
FEMALE VOICE: AH right, just a minute.
MRS. RIPPS: Mr. Corbet's office.
MR. 'WESTON: Is Mr. Coobett in?
MRS. RIPPS: Ww’s calling him?

MR. WESTON: Mr. Weston from Los Angeles.

MRS. RIPPS: Weston foom Los Angeles? He .Just 
stepped out.

MR. WESTON: I see. Are you -the lady I talked 
to last week?

MRS. RIPPS: I think so.
•MR. WESTON: Regarding the bill of $11,000.

MRS. RIPPS: Who? Weston?

MR. WESTONt The VIP Service.
MRS. RIPPS* IP Service?

MR. WESTON: The VIP. 
MRS. RIPPS: Oh, VIP. 

MR. WESTON: You were

Yes, that's right.
going to call me back or

24

25

26

let me know what- the story was.

MRS. RIPPS: WH, let me see what I did about 
it. Just a moment. You said I owed you $11,750.72? Right:?
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MR. WESTON; Yeah, we have $11,715.72.

MRS. RIPPS; And you were originally the D. M. 
Weston Service.?

MR. WESTON; No, it was originally D. M. Weston 

and Associates.
MRS. RIPPS: I found nothin under D. M. Weeton, 

and I found nothiig under the VIP, and I found nothing under 
Weeton.
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MR. WESTON: Did you find something under 

Weeton‘s VIP Services?

MRS. RIPPS ; No. New—

MR. WESTON; You have found no Mill whatsoever?

MRS. RIPPS: WeU, here's what happened, 

difornia bills, some of them—most of them were kept in 

Caaifornia. They were supposed to have been paid in there. 
Now we have been getting other’s inhere. I don’t happen to 
have yours. Whether yours is in the batch that was sent to 
California, that may very weM. be, but I don’t have it.

See, that's why I looted at my notes. You called me on the
6th of September, right?

22

23

MR. WESTON; Yeah. Wed, see, now we have Hl 

of the bins were originally sent to the president—Knnedyy 
for President Headquuia’ters, 2000 L--

24 MRS. RIPPS; L, yeah.

MR. WESTON ; -Washington D.C., Helen Keyes.

26 Are you Helen Keyes?
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MRS. WS: No, no, but—
MR. WESTON* And that-aud that took care of that* 

Then I called Washington to follow it up, and they told me 

that all bills were going to your address there in New York* 
MRS. RIPPS* Before I came here*
MR. WESTON* So we just sent out two weeks ago 

addressed to Ms Ortett to the 200 Park Avenue, Room 3021, 

our bill under Wesson’s VIP Services Incorporated*
MRS. RIPPS* So it was two weeks ago because I'm 

here almost a month now*

MR. WESTON* Well, it was just two or three 
weeks ago, and that was sent out to the tune of $11,000* 

MRS. RIPPS* I'll have to track that down 

because l-I have my caiiornia file right in front of me 

here.
MR. WESTON* And you see no indication of 

Beeson's VIP Service?
MRS. RUPPS* I'll have to truck it down. See, 

this is a large office.
MR. WESTON* Because we have sent a lot of bills 

in, coMfaaitly since Aprii.

MRS. RIPPS* Yeah, because I know I had your 
telephonl number, 274-9228. I have all the jm0omltion♦ 

That's why I put it back in the file because I couldn't track 
them—I got waylaid on something else. And I never did get 
back to it.
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MR. WESTON: Uh huh, wll-- 
MRS. RIPPS: ** comes in in the morning, 

MR. WESTON: Wei, wMt do I do now because I 

explained to you before what I have to do is Hertz Corpora* 
tion is callng me fom New York, I owe $11,000, and Ivve
got to go to a bank and borrow.it and pay interest on it.

MRS. RIPPS: Now was this a lot of Hertz bills
that was—

MR. WESTON^ Yeah, Hertz and Air Transport 

buses, stationwagons, and drivers.
. . MRS. RIPPS: Because we’re paying Hertz, you

know. . / . ‘ .

MR. WESTON: I know you;’*©, paying Hertz.
MRS, RIPPS: Is this something different that 

was billed to you?

MR. WESTON: This .is something that they con* 
tracted with us for.

MRS.. RIPPS: I see, yeah.

MR. WESTON: See, we ran out here in California 
all of the cars. I personally drove Mr. Kennedy for a 
month, and I didi^t have to do it at $3 an hour when I 

charge $25 an hour for consuutation; but I own the company 

and they asked me if I would do that, and so I did. And 

we’ve had eight and nine cars every day that he was here, 
three buses from Air Transport, We have had trucks for the 
luggage, and station wagons, and that was our job. I have
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I see

Now we'd contracted with Hertz to
supply the cars at a Mnute's notice right up unil the 
tm» we departed on the 7th of June.

MRS. RIPPS:

that down because—

MR. WESTON:

WH, I’m going to have to track

Now my concern is if nobody is
going to admt to ms thing, im caning my lawyer and 

starting a law sidt immdiaiely.
MRS. RIPPS:

MR. WESTONS

MRS. RIPPS:

I see

Because I can't afford this

Wil, if you start a law sU.t it
will take you -longer to get it, but if--

MR. WESTON: WH, I got to get my money. I 

can't ivve on .love, and I'm a ** and I wasn't even a 

Democrat. How do you like that;?
MRS. RIPPS:

MR. WESTON:

MRS. RIPPS

I think its being very gracious.
That was being gracious?
I should say. WH, now, IH1 have

to track it down. I have one more bundle of mdl that 
hasn't been opened yet. Now it may be in that one bundle 

MR. WESTON: Uh huh.

MRS. RIPPS: I thought I had everythin opened
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Don’t forget these came from all over the U^ted States. 
MR. WESTONS Oh, I know you have a problem. 

MRS. RIPPSs It‘a Just a mater of—see, I did 
take ail the infomation down. I typed it up and I put it 

back.

MR. WESTONs WeH, let me ask this. I’ve told 
the other people because we’ve been ** up until April that 
we would pay them by the 15th. Now I’ve got to do that 
ilt order to keep my good standing up with the Hertz Corpora­
tion, as we have a National Credit Card with them.

MRS. RIPPSs ** I know he’s out of tile office, 
but now he may come back after I’m gone, or I’ll see him in 
the morning, and I’ll have Mi. Corbett call you.

MR. WESTONs Yeah, I woUld appreciate It because 

if there’s going to be some fuss over these bills, and you 
know I can’t afford it, you know, itH1 break me.

MRS. RIPPSs WeH, I’ll tell hito that you’re— 
I’11 mi him the whole story.

MR. WESTONs He knows,, somebody knows, what we 

did out here.

MRS. RIPPSs I'll tell him how gracious you are. 
MR. WESTON: Yeah.

MRS. RIPPSs Okay.

MR. WESTONs I was even going to vote for him, 

too, and I was a Republican. How do you like that?

MRS, RIPPSs Thit'’s all right. My husband i.s a
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Republican, boo.

1 MR. WESTON:/ All-right, you know how it is. Well 

let me do this. I will smd you in tonights mil another
■ copy. Now if I can have your name, Ill send it.

" MR'S. RIPPS: ** Liliam Ripps. R as in Ricterd,
I, doubX1 ? as in Peter, S as in Stanley.

' 'MR. WESTON: ‘ R-i-p-p 

MRS. RIPPS: S.

MR. WESTON: S. Lilian?
MRS. RIPPS: Yeah.

MR. WESTON: All right, now, I till you just 
before you go—Marcella? *» Our bookkeeper that just 
passed through here. Mrcella, oh yeah, Ive got a girl 

named LUMan Ripp on the phone here at the Kennedy Head­

quarters in New York. Now they clam they have got no bills. 
They know nothing about it, and didn’t you talk to Mr. 
Corbett? Or somebody?

MAROELLA: **

MR. WESTON: Im just going to put you on to 
my bookkeeper because she was handling it.

MRS. RIPPS: Okay, Mr. Weston.

MARCEILLA: Hallo.

MRS. RIPPS: Yes. .

MARCEILLA: Is this Miss 'Ripps?

MRS. RIPPS: Yes.

. MARCEELA: Now we sent out several statements.
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i MRS. ROTS: For the D. M. Weston?

2

3

4

MARCELLA s Yes, Weston VIP Services. Now first 

we sent some t;o Chcago—to Washhngon—I forget the name.

MRS. RIPPS: I think it was Miss Keyes, Evelyn
5 Keyes*

6

7

8

MARCELLA: That Us rght. We sent it to her 
attention. Then we were told they were all ronaidled to 
.New York and then we also sent some stateements direct to

9 New York

10

41

12

MRS. MPPS:’ To Mr. 'Corbeti

13

MARCILLAs Yes, to Mr. Corbett and then I spoke 

to a young lady. Oh, I think I called, and I think your 
secretary was out and I Just spoke to the switchboad

14

15

operator at the time, and then Mr. Weston spoke to the 
secretary.

16 MRS. RIPPS Oh, I spoke to Mr. Weston last
17 week

18

19

20

21

22

23

24

25

26

MARCELLA: I

MRS. HIPPS:

see.

I got all this inOomation down

but I haven't been 'able' to put my hands on $11,000 worth of
Unvoices

\

No doubt they're in the offCoe
MARO&LM Oh, now, we had—we sent them
MRS. RIPPS: ** Weston. I Icoked under VIP
MARCELLA: Uh huh
MRS. RIPPS: And I looked under Weston

MARCELLA: Well, that's strange because we sent
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i so aainr, you know, statements that we—
2 MRS. RIPPS: I’ll have to have Mr. Corbett call

3 Mr. Weston back.

4 MARCELLA: AH right, we had about—I don’t know,

5 they were, well, there were a few old ones from May. We had

6 them—wasn’t condensed. There were about four or five

7 different statements, I think. I just don’t remember.

8 MRS. RIPPS: They would be Un the sarnie file,
9 though.

MARCELLA: Yes, they should all be together.
MRS. RIPPS: Yeah. ** I’m processing these Hn-

12 voices for Mr. Corbett now, but I’ve only been here three

13 weeks, and so I really haven’t seen them, but -I’m going to

14 track them down because I have spoke to Mr. Weston, and he

15 has been very patient.
16 MARCELLA: Yes.
17

18

19

20

21

22

23

MRS. RIPPS: We—ween .give it some attention. 
MAROttLAr AU right. Just a momenn.pplease. 
MRS. RIPPS: Surely.
MR. WESTON: No, she gave you kind of the

!Picture, I guess?

‘ MRS. RIPPS: ?

MR. WESTON: The only thing I know, you see we

24 ient out a statement covering all the different things. We

25 had sent itealbe>d sU^ements before. I don’t know where

26 these Hemised ntatemtnts have all gone. Our last statement
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was just a statement covering the services rendered on—I

think she put down trucks, cars, and then all of that2 a

i

3 total amount.
4 MRS. RIPPS: And all were in Cdiforaaa?
5 MR. WESTON: It’s all in Los Angeles.
6 MRS. RIPPS : **
7 MR. WESTON : We only handled Los Angeles.
8 MRS. RIPPS i Yeah.
9 MR. 'WESTON: Now, are they going t;o pay us just

10 from that fnal statement that I will send you another copy
11 of tonight?
12 MRS. RIPPS: Yes, you see w’H--
13 MR. WESTON: Or do I have to go through—
14 MRS. RIPPS: No, no, ww’ll have to caai our
15 contact in Caifornia.
16 MR. WESTON : Well, I tell you who engaged us
17 that knows about it is--is Robert Nagin and Murray RLchtel.
18 MRS. RIPPS : WH, that woolidi’t 'help me. I
19 don’t know them.
20 MR. WESTON : And Peter Smith is the one that
21 signed the contract.
22 MRS. RIPPS: Oh, I believe that you—
23 MR. WESTON : I mean Pete Smith knows all about
24 it. !
25 MRS. RIPPS : WH, the thing is that Mr. Corbeet
26 I will tell him, and he has to contact tie man that he sent

,
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1 some of the bill# to in California
2

3

MRS. RIPPS: He will contact that man posssbly 
he has yours, and maybe he will pay you foom there.

4

5

6

7

8

9

10

11

12

MR. WESTON:

you could let metaow
Yeah, well, J would appreciate if

Have him either call me or send me

13

14

15

16

17

18

19

20

a letter because I have to make these payments good. Weere 

In one very embarrassing position. Airport Transport, who 

we contracted for the buses for the press, is also a client 
of ours. We supply them with hostesses for their buses. 

WH, naturally we haven’t paid them, and they haven’t used 

us since; so you sii we’re—were losing a client over this 
whole thing plus every tme I call or we fuiss about it, my 

profit, wlhich was absolutely nothing, its now going into a 
Loss on the whole business. So you know I don’t want to 
spend any mom time and money on it.

(End of one side of tape) 
MR. WESTON: Airport Trmsst, whom we contracted 

buses for the press is also a client of ours. We supply 
them with hostesses for our busses. Wen, naturally we 

.haven’t paid them, and they havee’t used us since, so you
21 see-
22

23

24

25

MRS. RIPPS: Losing them.

MR. WESTON: Losing a client over this whole thixg 
plus every tme I call or we fUas about it, my profit, wMch 

was absolutely nothing, is going into a loss on the whole

26 business, so you don’t know—I don’t want to spend any more
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2

the and money on it than I have to

MRS. .RIPPS: Al right, that's why I’ll have
3 him call you.
4 . i -

5

6

7

8

MR. WESTONt 

MRS. RIPPS: 

MR. WESTON: 

MRS. RIPPS: 

MR. WESTON:

AH right, I would appreciate it.
All right, Mr. Weston.

Thank you.
All right, 

Bye.
9

10

11

12

13

14

15

16

17

'18

19

20

21

22

23

24

25

26
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